
 
 

Västerås  

2019-11-26 

 

Kallelse till informationsmöte om 
radhustak 
Bakgrund 
Som de flesta vet så har sedumtaken på radhusen inte klarat sig speciellt bra och dessa blev 

underkända när den utvändiga garantibesiktningen genomfördes i somras. Nu har PEAB kommit med 

tre olika förslag på åtgärder och dessa förslag är: 

1. Att lägga om sedumtaken och förstärka bevattningen, vilket naturligtvis är en kostnadsfri 

åtgärd för föreningen. 

2. Att byta ut sedumtaken mot papptak, detta också utan kostnad för föreningen. 

3. Att byta ut sedumtaken mot tegeltak till en totalkostnad om 1 750 000 kr och för detta skulle 

föreningen få betala en del; 600 000 kr. (Dessa priser är inkl. moms) 

Det är naturligtvis upp till Er medlemmar att bestämma hur vi ska ställa oss till dessa förlag. PEAB vill 

ha besked senast den 31 januari och vald åtgärd är tänkt att genomföras i April/Maj 2020. Beslut i 

frågan kommer att behöva fattas av en extra föreningsstämma och styrelsen kommer att kalla till en 

sådan när det blir nödvändigt.  

Infomöte  
Informationen som föreningen fått av PEAB är inget mer än de tre alternativen ovan. Därför har 

styrelsen krävt att få till stånd ett informationsmöte med PEAB, där alla medlemmar är välkomna att 

delta och ställa frågor, för att vi ska kunna fatta ett så välgrundat beslut som möjligt.  

Informationsmöte med representanter från PEAB kommer att hållas:  

Tisdagen den 17 december kl. 18.00 

hos PEAB Bostad på Ångkraftsvägen 8. 

 

Tyvärr gick det inte att få till en tid med PEAB tidigare och vi är väl medvetna om att det är tätt inpå 

jul, men vi hoppas ändå de flesta av er har möjlighet att komma. 

 

Väl mött den 17 december! 

 

Styrelsen, genom 

Gustav Robertson 

Ordförande Brf. Lillhamra 

info@brflillhamra.se 
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